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Referat

ORDI NlER GENERALFORSAMLI NG
I

ROSKILDE BRIDGEUNION

Onsdas den 23. oktober 2013 kl. 1700

Bridgeh uset Ki ldegArden
Helligkorsvej 5, 4000 Roskilde

AGENDA

1) Valg af dirigent
zi ro'i.trteririg af stemmetal.
3) Bestyrelsens beretning. Ved formanden.
4) Aflaggelse af Arsregnskab.
5) lndkomne forslag
6) Behandling af budget og fastsettelse af kontingent.
7) Valg af bestyrelse. Kasserer og et bestyrelsesmedlem valges ulige 6rstal.
Kassereren Kirsten Herbst modtager genvalg. Jorgen Oredson fratrader. Erik Lykke er
forsliet.
8) Valg af 2 suppleanter pA valg et Ar af gangen. Lise Stryhn og Birgit Larsen modtager
genvalg.
9) Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant p6 valg et Ar af gangen.
Annette Vesth og Lisa Pedersen, modtager genvalg
10) Eventuelt

Referat.

Leif Petersen bod velkommen og foreslog Erik Larsen som dirigent.

Ad. 1. Valg af dirigent.
Erik Larsen blev valgt.
Dirigenten fastslog at indkaldelse og dagsorden var efter vedtagterne. Dagsorden blev
godkendt.

Ad.2. Konstatering af stemmetal.
Dirigenten foretog kontrol af fremmodte klubber.
Lisa Petersen havde fuldmagt fra Roskilde Damebridgeklub og ,€ldresagen. Resten var
fremmodt.
Der var 41 stemmer i alt efter nyeste medlemsoversigt.
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Ad 3. Bestyrelsens beretning ved formanden.

Formanden aflagde sin beretning med udgangspunkt i Roskilde Bridgeunions

formAlsparagraffer samt fsrste bestyrelsesmode i RBU'

Med dette som baggrund undrede han sig over, ved indtradelsen i bestyrelsen, det store

antal klubber unde-r-RBU, samt han var sardeles overrasket over den meget uvenlige

tone, der herskede mellem "nogle " klubber. En tone der blev reflekteret i relativt mange e-

mails med underlodigt og irrelevant indhold.

Leif Kunne ikke selv forstA behovet for de mange klubber, men konkluderede, at det nok

.t ytOt"r en rakke gode hevdvundne klubkulturer. Afvikling af bridgen ville have gavn af

"n 
,rrrn"nlegninj af driften sportsligt og okonomisk, mente han. Men man kan jo ikke

tvinge klubberne til samarbejde konkluderede han. Men arbejder stadig for mere

samarbejde klubberne imellem.

Det helt store stridsemne, da han tog over for et Ar siden, var koordineringen af tildelingen

af skabene i huset. Heldigvis var Nordea inde i den store flytning, og Kirsten Jensen satte

os i forbindelse med ban[en, og det lykkedes at f6 fingre i et passende antal skabe, vi

kunne bruge,
Roskilde alioge 1g45 har stor andel i disse skabe er opsat uden at odelagge rummets

funktionalitet, og har ved godt samarbejde med klubberne ovenpi, fordelt disse.

Leif understregede igen fordelen ved bedre samdrift ifremtiden: internet, printer, projektor,

bridgemateriale og eventuelle sponsorer. Noget han vil prove at koordinere ifremtiden'

Korlagningsmaskinen blev nu berort. Et eksempel pA samdrift. Det blev dog fastslAet at

denne var pi eget budget.

Kokkenet blev omtalt. Leif vil ikke fremover vere "bussemand", nAr enkelte klubber har

problemer med oprydningen, men appellerede til at klubberne selv viste ansvar.

Lt rigtigt punkt her er viskestykkerne. Det er Unionens, og vi erstatter dem selv, sA det er

forstemmende at se pA, at nogle klubber bruger viskestykkerne som gulvklude, og sA bare

efterlader dem pA kskkenbordet.

Overfladen pA nogle af vores spilleborde trenger til opfriskning. Vi skal nok nA det, men

indtil da, mA i meget gerne bruge dugene, nAr der drikkes kaffe m.m. sagde Leif.

Leif sagde vi i sommerpausen havde udskiftet alle meldekortene. Leif konstaterede at

spillerni ikke behandlede disse kort sarligt godt. Der er allerede adskillige "esel@re",

samt spillerne, tilsyneladende af uforklarlige grunde, blander disse meldekort i diverse

meldekasser. Det er klubformendenes ansvar for, nAr klubben forlader lokalet efter spil, at

meldekasserne har de kort, der skal v@re, samt lagt i den rigtige rekkefolge.

Ordensreglementet ophangt i kokkenet blev ikke overholdt. Unionen vil heller ikke her

agere "ord"nspoliti", men Leif pointerede, det er klubformandenes ansvar her'

Rygepolitikken skal overholdes!
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Der blev kritiseret, at der ofte stod rygere direkte ved yderd @ten og pA trappen.
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Vi har ikke en hjertestarter i huset, men der er ansogt om en s6dan gennem Trygfonden.
Kommunen vil ogs6 fA en ansogning om en hjertestarter.

Der blev orienteret om afgorelsen fra bestyrelsen, om vi bevarer 5 timer for opgorelse af
en spilledag. Kort debat her, men i fremtiden, vil der blive registreret 5 timer.

Siden sidste Ar, er opsat belysning udenfor samt ringeklokke.

Af aktiviteter sidste 6r kunne n@vnes at Bridge Cafeen ikke blev en succes.
Der blev gennemfort en klubdag med succes. Under fanebladet
generalforsamlingsreferater/beretning 2013 Roskilde Bridgeunions hjemmeside kan i se

resultatet af dialogen pA klubdagen.
Vi fik ogsA et Roskilde Mesterskab afviklet. Her lykkedes det at fA skabt kontakt til
pressen. Noget vibar dyrke ifremtiden.

Fra klubdagen: Lad v&re med at eksperimentere med radiatorerne!

Hen over sommeren blev der foretaget en del endringer i huset.
Pe 1. salen tog Vagn og Visti foringen. Vi gennemfsrte et par koordineringsmoder for de
involverede klubber, der ville deltage. Resultatet er rigtigt fint og lokalerne virker
funktionelle.
I stuen flyttede Jokeren ud af kortlagningsrummet, da de blev orienteret af pedellerne om,
at lerbrende ovnen var fjernet.
Vi fik nu bedre arbejdsplads i kortblanderummet. Vi har udnyttet dette med en stsre
bordplade, med plads til computer, printer og kortlegger. I fremtiden forhAbentligt en
permanent installation, til glede for klubberne, sA de kan bruge dette felles tekniske
udstyr.
Debat: Bridge 12forharle om der kunne skabes plads til flere skabe. Det vurderedes ikke
muligt.

Der blev efterlyst regler og vejledning for brug af varme - og ventilationsanlegget.

Unionen har investeret i en Wi-Fi printer til felles brug. Umiddelbart stAr RBU for toner.
Papir mA klubberne indtil videre selv fremskaffe.
RBU rAder endvidere ogsA over en pc-fremviser. Denne er umiddelbart til
undervisningsbrug, men vi tenker pA flere formAl i fremtiden.

Der blev rost for de endringer, der var foretaget i lokalerne.

Ad 4. Afleggelse af Arsregnskab.
Kirsten fremlagde reg nskabet.
Debat:
Der blev pApeget fra flere at regnskabet ikke var opstillet regnskabsmassigt korrekt
omkring investering og drift af kortblander. Det blev noteret og vurderet det var i orden for
regnskab af vores storrelse.
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Regnskabet blev herefter godkendt.

Ad 5. lndkomne forslag

Forlag fra Spar 2 om:
1. Service.
2. Opvaskemaskine.

Service:
Forslaget gik pA at alle klubber der har service, glas m.m., stillede det frem i kokkenet til
felles afbenyttelse.
Leif lovede at RBU ville sikre, at der blev suppleret ved tab, nAr en inventarliste var
etableret.
Lisa Petersen sagde, at de 4 klubber, hun reprasenterede, ikke var interesseret i

forslaget.
Leif mente at falles service skulle behandles uafhangig af forslaget om opvaskemaskine
og stottede forslaget. Bliver forslaget vedtaget skal der nedsattes en arbejdsgruppe der
arbejder med dette. Oversigt, placering antal o.s.v.
Dirigenten konkluderede, at der var flertal for, at service kan stilles frem til felles
benyttelse.

Opvaskemaskine:
Der var forslag om at RBU anskaffer en opvaskemaskine. Enten en husholdningsmaskine
eller en industriopvaskemaskine.
Efter en meget livlig debat om fordele og ulemper ved begge typer opvaskemaskiner
tilrettelagde dirigenten en afstemning i to tempi..
Forst skulle der stemmes om der var opbakning til en opvaskemaskine. Hvis ja, derefter
om hvilken type.
Dirigenten spurgte om nogen krevede skriftlig afstemning. Det var der ikke.
Ved hAndsoprekning blev konstateret, at der var 17 stemmer for at kobe en
opvaskemaskine. Dirigenten konkluderede ud fra debatten, at forslaget var faldet. lngen
gjorde indsigelse mod dirigentens konklusion. Andel tempi af afstemningen faldt
automatisk bort.

Forslag om oprettelse af konto i RBU til okonomisk ststte tiljuniorbridge fra Roskilde
Bridge 1945.
Forlaget gik p6 at alle medlemmer skulle indbetale kr. 5.00 kr. Arligt til Roskilde
Bridgeunion, som sA kunne stotte konkrete aktiviteter sAfremt der blev igangsat
juniorbridge i Roskilde.
Endnu en livlig debat om hvorvidt det var muligt eller ikke at op starte juniorbridge i

Roskilde. Visti pApegede at forslaget alene handlede om at lave et okonomisk fundament
for eventuelle aktive der ville vare igangsattere.
Flere ville gerne stotte ideen, hvis der havde veret en plan med om hvordan det skulle
igangsettes, andre mente ikke det kunne lade sig gare.
Dirigenten konkluderede at der ikke var opbakning til forslaget.

Fremsendt forslag om anskatfelse af hjerlerstarter.
Leif meddelte, at forslaget var indkommet for sent. Blev ikke yderligere behandlet, da det
var orienteret om i beretningen fra bestyrelsen.
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Ad 6. Kontingent og budget.

Der blev vedtaget uendret kontingent pi kr. 200,00 pr. klub, og en stigning pA

brugerbetalingen til kr. 6.00 pr. medlem.

Ad7. Valg af bestyrelse - pA valg er:

a: Kirsten Herbst modtog genvalg hvilket generalforsamlingen bifaldt.
b: Jorgen Oredsen fratridte, og foreslog Erik Lykke Hansen til pladsen, Erik blev valgt.

Ad B. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter, Lise Stryhn og Birgit Larsen (begge for 1 6r).
Begge blev genvalgt.

Ad 9. Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant. Nuverende Annette Vesth, revisor og Lisa
Pedersen, suppleant. (begge for 1 6r)
Begge blev genvalgt.

Ad 10. Eventuelt
Tom Rosenkilde, Bridgelogen oplyste at hjertestartere, som bllver bevilliget fra Tryg-
fonden eller bliver offentlig stottet, skal vere offentlig tilgengelige. Det kan man ikke p6st6
den er i vores aflAste hus. Da der er en i hovedbygningen, er der ikke behov for en
yderligere i Bridgehuset. Tom mente, sifremt der var en rekke medlemmer, der kunne
hjelpe med hjertemassage, til der kom professionel hjelp til stede ved hjertestop, at vi her
har en bedre losning.

Roskilde 11 NOV 2013


